
TERRORISME: La ~oblació va sortir al
carrer per rebutjar Iatemptat de Madrid
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pot tornar, simplement, exasperant i
llavors ni els veus. I si és de nit, amb
una il·luminació "fantàstica", llavors,
com diu la dita "apaga i ane-mo'n". I
el nostre ajuntament, què ha fet?
Què hi fa? O què pensa fer? Mirar
cap un altre costat.

Desídia pura i dura és la que el
nostre equip de govern té de l'entorn
d'unes instal·lacions que són utilitza
des per moltes persones i que supo
sadament havien de ser, en paraules
del nostre alcalde, l'enveja de les
nostres comarques.

Ens imaginem que com a compe
tents regidors que són, en la seua
feina política, el regidor d'Esports,
Marzal, i el seu cap de comissió,
Guzman, i el d'Urbanisme, Redorat, i
el d'Obres i serveis, Flos, no deuen
fer-ne molt d'ús d'aquestes
instal·lacions, i pobres, com no se
n'han adonat, no han pogut ficar-li
solució al seu lamentable aspecte.
Nosaltres, com a bons ciutadans que
som, i sentint-nos partícips d'aquest
sentiment, no els demanarem la
dimissió per la seua incompetència
manifesta, això ja ho fan, o ho faran,
d'altres, nosaltres el que els hi dema
nem és que, per favor, no tarden tant
a arreglar-nos aquesta zona com el
que es va tardar entre aconseguir-la
i construir-la. Ah, i per cert, per ficar

"quatre taps de quitrà no pensen que
teriim carrer nou.

PANISSOLA: als salvatges que van cometre l'atemptat
de Madrid. No cap idea, no cap ideal, no ... res, justifi
ca la pèrdua d'una vida humana. Hi ha una altra mane
ra de resoldre els conflictes, el diàleg. Encara que
alguns pensen el contrari..
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Accessos tercermundistes
Quan es va inaugurar la nostra

piscina semimunicipal tot van ser llo
ances pel fet que a la fi, el nostre
govern del PP, havia fet realitat un
somni que li va costar un bon grapat
d'anys portar a termini. Passat el
temps, sembla que han oblidat que
existeix aquesta instal·lació, la van
reconvertir en privada i "si te he visto
no me acuerdo". Perdó, se'n recor
den quan hi ha alguna competició a
la qual hi ha que sortir a la foto.
Llavors, tapen forats i formigonen
l'entrada per a que els minusvàlids
puguen entrar sense dificultat.

No estem en contra que endrecen
les coses per facilitar la mobilitat d'a
quest col· lectiu, tot el contrari, però
no compartim aquesta manera de
fer. Actuar per aparença i oblidar
se'n després, tant d'aquest col· lectiu
com de la resta de ciutadans que
arriben a aquesta instal·lació, no ens
agrada.

Per què ho diem açò? Només cal
arribar a l'entrada del carrer que du a
la piscina i ja ens podem fer una idea
del que hi trobarem. Clots, clots i
més clots. I no són clots xicotets, són
forats on pot caure una persona,
algun vehicle deixar-se la roda i
alguna cosa més, o fins i tot, tindre o
produir algun accident. I els clots no
són sols al accessos, al mateix recin
te exterior de la piscina i de les pis
tes d'atletisme on aparquen els vehi
cles, està més que farcit, cada vega
da n'hi ha més i quan ploU la cosa es

PANISSOLA ben rasposa i enganxosa per als que van
voler traure profit electoral dels fets lamentables de 1'11
M. Entre el govern iels seus mitjans afins van fer l'im
possible (i tambéel possible) per a que la manipulació
informativa els donés la majoria. La ciutadania va dir,
NO!

-':'}.:

426::
--==lIIIIIIIl-ii:
~ DES DEL 1,8 D'AGOST,
~ DE 1995

EDITORIAL
L'equip de govern està
demostrant una inqualifi-
cable desidia amb els
accessos a la piscina
municipal"

EL TEMA

La darrera inversió
important en matèria
esportiva realitzada dis-
posa d'uns accessos
tercermundistes

LOCAL

BLOC i PSOE fan les
seues particulars valora-
cions dels sorprenents
resultats electorals

SENYORA GARCIA

" Carta del lector que ana-
litza amb profusitat els"
continguts de la darrera
Veu de Benicarló
publicada

FALLES

Les festes falleres d'en-
guany him vingut marca-
des pels atemptats i pel
record cap a les victimes

MISCEL·LÀNIA

Cartes i co¡'¡aboracions

MEDI AMBIENT
il El professor Bausà parla

de la participació
ciutadana

ESPORTS

Els nedadors i nedadores
del CN Benicarló demos-
tren el que saben al
Campionat Provincial

••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••
laVeUdebenicarlo

-



Tant el camí d'acces a la piscina com el recinte dels aparcaments estan en un estat lamentable
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del conveni", però de moment, en
el que va de legislatura aquesta
comissió de seguiment "només
s'ha reunit una vegada".
"A esta empresa se'ls ha "entregat
una inversió de 1.500.000 euros
per a generar rendibilitat en base a
una ampliació" afirma Escuder qui
assegura que no s'ha avançat en
el tema perquè l'ajuntament no ha
pressionat el suficient.
Velòdrom desaparegut
Si bé les instal·lacions no han
començat, una en concret, el velò
drom ha desaparegut, ho ha fet
dels pressupostos, així ho assegu
ra Escuder qui denuncia que
aquesta infrastructura s'ha pressu
postat en mig d'un exercici i final
ment no s'ha portat a la pràctica la
inversió. En aquest sentit, remarca
que en els pressupostos d'en
guany, aquesta ha desaparegut
dels comptes municipals i "a canvi
d'això pressuposten una fase tres
de la pista americana". Una ins
tal·lació que precisament a
Vinaròs "la tenen tancada" per la
perillositat que implica i per la falta
de vigilant, ja que suposaria una
despesa important.

Aquest és l'aspeete desastrós de l'asfalt, que probablement, tnrdarà anys en solucionar-se

del centre esportiu municipal que
no entenen com un carrer d'a
questes característiques que tran
sita diàriament tanta gent i de tan
tes edats es troba tant abandonat.
Tampoc no entendran que per tro
bar una solució al seu ferm harem
d'esperar un parell d'anys perquè
es desenvolupe la partida Povet i
no es puga· fer abans una pavi
mentació per sortir del pas acom
panyada a més, un reforç en l'en
llumenat de la zona, que tan aviat
arriba la nit evidencia dèficits
importants.
InstaHacions sense fixar
La polèmica amb les instal·lacions
esportives de la piscina municipal
es troben d'altra banda en una
situació de provisionalitat perllon
gada. Tot i que quan se van crear
aquestes dependències va haver
un compromís en la concessió de
fer les obres per establir definitiva
ment l'edifici, a hores d'ara encara
no ha estat així, amb la qual cosa
el conveni, de moment, no s'ha
complot. De fet segons assegura
el portaveu del grup socialista a
Benicarló, Enric Escuder, des de
la força que ell representa "es va
demanar que se fera el seguiment

El camí i la zona d'aparcament de la piscina,
tot i estar ple de clots, no se solucionarà fins

que no es desenvolupe la Partida Povet
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rgl I~ ~e clots i sen,se remei,
arxI es com esta a hores
d'ara el camí que va cap a

la piscina municipal de Benicarló.
Tot i que es tracta d'un vial més
que transitat perquè es converteix
en el camí de trobada amb l'esport
per a moltes persones, el carrer
destaca pel seu mal estat. Clots
pel mig, a un costat i a un altre. Els
desperfectes comencen uns cent
metres endins i s'acosten fins les
instal·lacions esportives, just a la
zona de pàrquing.
Però la situació que ja és compli
cada habitualment en relació amb
el paviment, que no existeix,
empitjora si cap cada volta que
cauen quatre gotes. Aleshores la
situació ja es converteix en caòtica
perquè com que el ferm no està
asfaltat el fang i els tolls omplen
tota la calçada.
Des de l'ajuntament, s'assegura
que els problemes que isquen de
moment es qüestió d'anar tapant
"si se fa un clot l'arrangem i punf'
explica Francisco Flos, regidor
d'obres i serveis, "son camins que
quan plou se tornen a fer' comen
ta. Segons Flos, la situació no té
una altra solució fins que no s'ur
banitze la zona. "Estem esperant
a que es desenvolupe la partida
Povet, abans no es preveu fer res"
reconeix Flos. El gran problema
però es saber el moment en que
aquest desenvolupament serà una
realitat, ja que sembla que, de
moment, el tema es troba enquis
tat i la resistència que ofereixen
molts dels propietaris podria entor
pir encara prou el procés de la
seua arribada al ple i la seua pos
terior aprovació.
El cert però és que ja han hi hagut
queixes en relació a la' deixadesa
del carrer. Son molts els usuaris
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2000. Qui també va baixar va ser
el BLOC-EV amb 467 vots front
als 489 de 2000. Les altres forces
progressistes, com en el cas
d'Esquerra Unida, Esquerra
Republicana del País Valencià o
especialment els socialistes van
recollir la pèrdua de vots de PP i

BLOC, a
pesar que
els nacio
nalistes
presenta
ven candi
dats de
casa a la
llista.
Els resul
tats electo
rals . de
Benicarló
mereixen
també una
lectura més
a fons,' ja
que les for

macions xicotetes - com ERPV,
BLOC i Esquerra Unida l'Entesa)
han sortit malparades de forma
generalitzada a moltes ciutats. a
causa del vot útil imperant i que
les ha castigat sense compassió
en benefici d'un partit socialista
que ha recollit el vot de càstig
d'uns ciutadans que s'han sentit
menyspreats i enredats pel PP de
Mariano Rajoy. En canvi ací
aquestes formaCions augmenten
en vots, tret del BLOC. Els diri
gents nacionalistes locals hauran
de fer una forta reflexió al voltant
d'aquests resultats, que suposen
un clar avís als navegants. Una
mostra clara del rebuig dels elec
tors benicarlandos al seu pacte
amb el Partit Popular a nivell local
que s'ha plasmat en un descens
en la tendència que duia el BLOC
i que pot tenir resultats traumàtics
a les properes eleccions munici
pals. Ja en clau de signes, l'admi
nistració central deixa de ser igual
que la local.

En temps de falles, Ics falleres també van exercir el seu· dret al vot

001
iumenge acabava una
campanya electoral que
s'ha viscut de llunya les

nostres localitats però on tampoc
han faltat candidats de la comar
ca a les diverses llistes. José
Antonio Cuenca a la llista del
Partit Popular, Juan Bautista
Cardona
per les dels
socialistes i
fins a tres
candidats
en el cas
del Bloc:
Joan Manel
Ferrer,
Ram o n
Adell i
Mar i a
J o s e p
Arayo.
Actes com
la ofrena
van fer sens
dubte que.
la gent avancés la seua trobada
amb les urnes al matí. En aquell
lloc precisament ens podíem tro
bar a alguns dels noms esmen
tats abans. Alguns com en el cas
de Ferrer assistien a votar al seu
col·legi electoral, altres, com en el
cas de Cuenca, la seua funció era
la d'interventor.
Però el més característic de la jor
nada va ser veure, sobretot per la
vesprada algunes falleres i fallers
votant. Aquest era el cas de la
fallera major del campanar
Sabina Escura Verge, qui es tro
bava amb les urnes tot just des
prés de donar el ram a l'ofrena.
Altres ja ho havien fet al migdia.
En total les xifres de participació
assoliren vora el 75%. AI final els
resultats electorals donaren la
victòria líder socialista José Luís
Rodríguez Zapatero, encara que
fou el Partit Popular qui s'adjudicà
la majoria a Benicarló, però pels
pèls.
Així al Congrés el PP va obtenir
5.522 vots, 350 menys que l'any
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Valoracions de les eleccions

El candidat del BLOC al Senat, va valorar l'ensopegada del seu partit

TEXT: bnv

[J I Bloc Nacionalista
Valencià de Benicarló vol
agrair la confiança dels

benicarlandos i benicarlandes que
han apostat per votar l'única força
estrictament valenciana al temps
que felicita a tots els ciutadans per
l'alt grau de participació en aques
tes eleccions.
Des del BLOC valorem molt posi
tivament els resultats obtinguts el
diumenge dia 14, ja que es conso
liden els resultats de fa 4 anys. A
la ciutat de Benicarló el BLOC es
manté com a tercera forma políti
ca i aquesta estabilitat en el vot
avala la línia política mantinguda
fins ara.
La bipolarització del vot entre dos
opcions polítiques estatals, el
PSOE i el PP, que encara es va
intensificar més després dels tris
tos esdeveniments ocorreguts a
Madrid el dijous dia 11 de març
ens havia posat molt difícil traure
uns resultats com els que eren
d'esperar abans del dijous i que
així ho recollien les enquestes.

Una conclusió important que
resulta és que hi hagut un vot
cojuntural molt important destinat
més a castigar les actituds de la
dreta al poder que a confiar en el
projecte de Zapatero.
En els resultats del senat, es veu
encara més clarament la confian
ça que els ciutadans tenen en els
nostres regidors, més concreta-·
ment en Joan Ferrer que obté més
de 600 vots a Benicarló.
Una anàlisi més general dels
resultats al Congrés també porta a
una valoració positiva: el fet que el
Partit Popular no només haja per
dut la majoria absoluta sinó que
haja quedat en l'oposició ens fa
veure clarament que la ciutadania

ha castigat l'engany i l'arrogància
als quals el pp ens tenia acostu
mats.
Així mateix el fet que no hi haja
majoria absoluta del PSOE pen
sem que serà molt positiu sobretot
perquè la força dels nacionalis
mes condicionarà molt les políti
ques estatals. Per desgràcia, i
això cal dir-ho, una vegada més
l'únic projecte nacionalista que no
estarà a Madrid serà el valencià. A
pesar d'això, des del BLOC treba- .
lIarem colze a colze amb aquells
partits que sí que tinguen repre
sentació perquè donen suport a
les propostes i projectes que
defensen els nostres interessos.

Alegria a Can Escuder
A Benicarló ha augmentat de

manera considerable el vot socia
lista, tot i què pefuna mica menys
de 3 punts, el pp ha estat la força
política més votada. El portaveu
de l'agrupació local socialista de
Benicarló, Enric Escuder ha res
saltat que "el PSOE ha rebut a
Benicarló 1.500 vots més que en
les passades generals, la qual
cosa és molt important, peró
també és molt significatiu l'aug
ment de 2000 vots respecte de les
darreres municipals".

El portaveu socialista benicar
lando afirma que això és degut "a
la serietat en la que s'està treba
llant i també a que les propostes

que el PSOE a nivell estatal ha fet
són creïbles. La ciutadania vol un
govern que no diga mentides i que
treballe al costat dels ciutadans".

Cal veure quina part d'aquest
important augment de vots ha vin
gut del càstig al PP que ha causat
el 'vot útil', però permet als socia
listes encarar d'una manera immi
llorable les eleccions locals i auto
nómiques de 2007.

Fonts del Partit Popular han
declinat fer valoracions dels resul
tats obtinguts, que venen donats 
asseguren- per qüestions alienes
a Benicarló. "Jaime Mundo i els
regidors no tenen res a veure amb
la guerra ni amb els lamentables

atemptats de Madrid", han dit.
Benicarló té ara un. signe polític
diferent a l'estatal. La truita s'ha
girat.
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Senyora Garcia
Això és el que vaig saber llegir en l'anterior número de la seua revista, el 425

~
questa setmana m'ha cos

~ tat molt engegar. Se'm fa
molt difícil posar-me a

escriure perquè totes les coses em
semblen bajanades superficials
davant les sensacions viscudes
aquests darrers dies. No em puc
traure del pensament el dolor i el
patiment de tanta i tanta gent i, a l'i
gual que tots, em pregunto per què.
No entenc com pot haver gent així
pel món. Matar per matar. Què hau
ran pensat els terroristes en veure
el resultat de·la seua acció? Obrers,
estudiants... gent que s'havia de
guanyar les garrofes dia a dia.
Quanta baixesa! Que fàcil és colpe-

. jar els més dèbils, els més indefen
sos, els que més pateixen. La histò
ria es repeteix una vegada més. La
tragèdia sempre es rabeja amb el
més humils, amb els més anònims.
Algú portarà damunt la seua cons
Ciència aquesta matadissa tan bru
talment inhumana. Només li desitjo
que no l'abandone mai el sentiment
de culpa ni el remordiment pel mal
que ha C<;lusat. .

Ja sé que això excedeix l'àmbit
d'aquesta modesta publicació, però
avui el cos em demanava una peti
ta reflexió al respecte i no m'he
pogut aguantar. Ara miraré de fer el
que puga, però no espere gran
cosa d'aquesta col'1aboració, sen-
yora dirèdora. . '

Veig que el tema de la setmana
és l'aprovació d'un pressupost que
encara no s'ha votat. Curiós. Però
no s'acaba ací la cosa. El càustic
Robes, amb una ufanosa ostenta
ció de la seua capacitat de veure el
futur, diu textualment "s'ha aprovat
el pressupost del nostre ajunta
ment" i passa, com sempre, a
repartir estopa a tort i a dret. No
està malament això de posar-los a
caldo de gatet, perquè moltes vega
des els nostres polítics s'ho merei
xen de debò. Sempre he mantingut
que l'estat de salut de l'arranjament
que ens governa passaria la seua

prova de foc amb els pressupostos,
i així haurà segut perquè tot i
governar junts des de fa quasibé un
any, han trigat més de tres mesos a
posar-se d'acord. Jo no sé què han
pactat, perquè això dels números
no és el meu fort i a més a més m'a
vorreix, però no cal ser massa
espavilat per adonar-se'n que tot
plegat ha estat el part de les mun
tanyes. Pel que he llegit, els de Bloc
volien més dotació per les seues
àrees de govern i ho han aconse
guit, però també he constatat que
són uns pardillos consumats i rema
tats perquè, una vegada més, diuen
que confien en les promeses de l'al
calde que, no cal dir-ho, consistei
xen en la riuada de milions que les
seues gestions ens portaran des de
València i que engrossiràn les inver
sions. Llegeixo a l'editorial que èls
del Bloc han renunciat, de moment,
a l'Auditòrium que volien fer i que no
sé qui va dir que el pagaria la
Conselleria perquè hi havia no sé
què aparaulat. Jo penso que ens
hem de plantejar per a què volem
un auditori més gran si el que tenim
només s'omple, lamentablement, a
les presentacions falleres o, afortu
nademant, als espectacles molt
bons que, ara per ara, brillen per la

. seua absència. També f1egeixo que
els socialistes han estat marginats.
Entre tots?

Veig que l'ajuntament s'ha plan
tejÇlt molt seriosament canviar la
ubicació del "dimecres" (per què
diuen "mercadillo" a la portada ?).
La veritat és que és una vergonya
que aquest mercat estiga ubicat en
una de les vies d'accés o sortida
més importants de Benicarló. No
s'hauria d'haver ubicat mai en
aquest lloc, però es veu que sem
pre li ha de tocar a zones recent
ment urbanitzades, perquè quan el
van posar allà feia ben poc que
s'havia acabat l'obra.

M'ha semblat molt interessant el
tema plantejat per la senyora Tur.

No estaria malament burxar una
mica l'assumpte per tal de fer la
cara roja a més d'un, a l'hora que
descobrim el calibre de la saviesa i
el volum de coneixements dels
assessors històrics d'alguns polí
tics.

La torno a felicitar perquè Tolito
manté una regularitat pasmosa,
directament proporcional amb la
qualitat de les seues col· labora
cions. També la felicito pel samaruc,
que torna a aperéixer una setmana
més, i pels de la PDE, que ens fan
veure les coses una mica més cIa
res del que pretenen els interessos
electoralistes de Zaplana i els seus
amics.

Una setmana més, Pere Bausà
deixa a les clares l'interés dels nos
tres governants de desprotegir al
màxim les zones forestals.
Especulació? No, home, lliure mer
cat i constitució.

Com que la crònica d'això del
ninot que van fer el passat sis de
març és prou explícita, no faré cap
comentari al respecte. Que cadas
cú pense el que vulga, que jo ja ho
he fet.

Agenda cultural. No entenc per
què no s'inclou res de les falles,
com ara la cavalcada del ninot o les
mascletades. Tampoc no entenc
que el regidor de Cultura diga que
quan es farà això de la partida
Povet l'ajuntament tindrà un solar
per fer una escola quan tothom sap
que eixa reparcel'lació trigarà més
de dos anys a fer-se. Es veu que la
política ens obliga a dir coses en les
que no creiem. Penso que aquest
és el cas de Guzman, perquè si hi
ha una cosa al nostre poble que
urgeix de veritat, és una escola
nova. I això ell ho sap ben bé per
què es dedica a l'ensenyament.
L'ESPIFIADA DE LA SETMANA
Jo diria que la crònica del Povet és
de fa dues setmanes.
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Unes falles 2004 solidàries

Un instant de l'ofrena 110 .....1

Tothom contra el terrorisme

anterior, els actes de solidaritat
van motivar a substituir el Ple
extraordinari de pressupostos per
una concentració en solidaritat
amb les famílies de les víctimes de
l'atemptat de Madrid.

També a Peníscola, es va cele
brar una manifestació i a migdia la
corporació va expressar la seua
més enèrgica condemna als
atemptats celebrant un ple
extraordinari i una posterior con
centració davant l'edifici consisto
rial amb la lectura d'una manifest.

Benicarló es va sumar a les
mostres de dol que es produeixen
des de tota Espanya arran dels
atemptats de Madrid i ho va fer
amb una multitudinària manifesta
ció que va reunir a centenars de
persones i que va recórrer els prin
cipals carrers de la ciutat.

La protesta va arrencar d'en
front de l'Ajuntament i va passar
per la plaça Constitució, Pius XII,
Crist de la Mar, Rei en Jaume i
Carrer Major. Una concentració
havia reunit al migdia a prop de
200 persones, mentre que la nit

[El enicarló es va afegir ahir
novament a les mostres de

• solidaritat amb els familiars
de les víctimes dels atemptats
perpetrats dijous passat a Madrid.
Ho van fer a través de crespons
negres que lluïen a les bandes de
les falleres i en els propis esten
dards.
D'altra banda, les flors estaven
dedicades en aquesta edició a
dos destinataris, la Mare de Deu
de la Mar i les víctimes de l'a
temptat. Amb prop d'una hora de
retard i davant milers de perso
nes, les onze comissions falleres
es van concentrar en el pati del
col·legi la Salle per a sortir desfi
lant més tard per tota la ciutat. Es
va tractar d'una ofrena especial
ment llarga, atès que quatre falles
celebraven el seu aniversari. Tres
d'elles, Embut, Mercat Vell i
Carrasca els seus 25 anys de
vida, mentre que els Cremats el
seu desè aniversari.
Les falles que incorporaven d'a
questa manera atots els càrrecs
de la seua història. Entre alguns
dels atractius que es van poder
veure en la desfilada destacava el
carro i els cavalls amb la bandera
valenciana i l'espanyola que van
acompanyar a la falla Benicarló o
la rèplica de l'edifici de l'antiga llot
ja en el cas del Campanar. Jacinto
Benavente, Pius XII, Crist de la
Mar, Joan Carles l, Sant Joan i'
carrer Major van ser els trams que

.van recórrer les comissions falle-
res, unes comissions que van
desembocar a la plaça Sant
Bertomeu on es van col·locar els
rams de flors en la façana de
l'Església Major de la ciutat.
L'ofrena de flors és un dels actes
més emblemàtics de les falles a
Benicarló, i que a diferència de fa
uns anys se celebra sempre en
diumenge i no el dia de Sant
Josep per a atreure a més gent,
sobretot de les comarques del sud
de Catalunya, on aquest dia no se
celebra.

••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••
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~ ~ ~ MISCe

Breu anàlisi i concJ
El sostre electoral del Partit Popular
s'ha demostrat molt elevat a
Benicarló. Tot el que ha caigut durant
aquests mesos damunt de Fabra i,
sobretot, l'escandalosa manipulació
feixista - stalinista entorn a l'autoria
del miserable atemptat a la que ens
han intentat sotmetre des del
Ministeri de l'Interior i Presidència
del Govern no ha estat prou per a
que els nostres veïns li retiren el
suport majoritari. Això em fa sentir
ignorant perquè em declaro incapaç

de saber qué collons és allò que
estan fent tan bé per a que després
del fastigós intent d'aprofitar electo
ralment la terrible mort de duescen
tes persones i les greus sospites que
planegen sobre el principal dirigent
d'aquest partit a la província, la
majoria dels meus conciutadans
continuen creient que val la pena
votar-los.

D'altra banda, la concentració del
vot d'esquerra als socialistes és més
fàcilment explicable. La situació límit

a la que han portat a l'Estat i les ins
titucions uns governants mentiders
ha prioritzat el fet de fer-los fora
davant de qualsevol altra considera
ció ideològica. A més, el pacte anti
natural del Bloc també ha col·laborat
a fer gran la casa dels d'Escuder ja
que tot i que els nacionalistes porta
ven la bandera de Benicarló a les
llistes encara han perdut una vintena
de vots respecte a les generals del
2000. És obvi que el vot progressis
ta ha fugit d'ells com del dimoni.
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20 de març:
Dia':mandi(ll contra-les l;uerres

A les 18 hores:
Comença la campanya de recollia de firmes per exigir a
l'Ajuntament una moció contra les guerres i que tornen

d'immediat les tropes a casa. 
Confecció d'un mural amb el lema "Per què NO A LES

GUERRES?", per així adjuntar-lo a les firmes i enviar-lo
a Madrid. Porta les teues opinions, fotos... !

A les 20 hores:
Concentració NO A LES GUERRES davant

- -

l'Ajuntament.

Organitza
Plataforma Cívica del Maestrat Contra la Güerra

LA FOTO DE LA SETMANA

La Falla
del Centre Ocupacional

IJ/ IS
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·LÀNIA ..................

~usió local Benvolguda senyora,

Porqueria fallera

El senyor Moliner va fer unes
leclaracions a una emissora local
¡ue crec molt encertades per a sin
3titzar una conclusió en clau beni
arlanda. En elles afirmava que mal
Irat la desfeta general, valoraven
,ositivament els resultats a nivell
)cal amb la següent conclusió:
onze regidors del PP, deu del
'SOE, cap del Bloc, majoria absolu
~ quatre anys més". La banca guan
a un altre cop.

'S cau el sostre
el ep Catalan
lassada setmana, sortosament
'no hi havia alumnat, els ostre
lvabos déls alumnes va caure al
PlaqUes d'escaiola i un bloc de

go on se sustentaven aquestes
les, va caure provocan l'ensurt
!S dones de la neteja que feia
miniuts havien acabat de fer la
feina en aquesta zona.
del pFOfessorat s'havia indicat
li havia algunes escletxes i que
fien informat a la Brigada
res, i que això havia provocat el
it .del professorat. Després de
Conselleria ho ispecciones, la
'ació ja ha estat realitzada.

.Estem en plena voràgine fallera i a
banda del que representa la festa, a la
qual a mi m'agrada.participar, anant
als casals a fer-me, de tant en tant, el
meu entrepà torrat i petar la xerradeta
amb els amics, també cal fer esment
d'una altra part, que si bé en algun cas

. no és directament responsabilitat de
les falles, si hauria de fer reflexionar a
aquest món, sobretot a la Junta Local
Fallera, pel fet de la tiraindiscrimina
da de coets per tot arreu i a tota hora.

. No cal ni passejar pel carrer, de
qualsevol casa pots escoltar el soroll
que produeixen cada dos per tres el
coets que. tant grans com petits llan
cen sense control allà on els vinga bé.
Penso que els responsables de les
falles haurien de ficar fre, o almenys
intentar-ho, a la pràctica de fer de l'en
surt i la moléstia, una cosa de cada .
dia durant la setmana de falles.

El fet de no poder passejar durant
. aquests dies, gaudint dels monu

ments fallers, sense que algun ener-

oc una ciutadana com qualse
vol d'altra. M'agrada la festa ¡
sortir per a celebrar~la, però
les falles tenen una part que

em desagrada enormement, l'incivis
me de molta gent. Només cai passar
pels carrers per adonar-se'n deia
quantitat de porqueria que hi ha.

A banda dels papers i d'altres estris
que té trobes per tot arreu, hi ha algu
nes coses que trobo no és el millor lloc
per a dipositar-les, em refereixo a les
vomitades i pixerades que a cada can
tonada apareixen com bolets. No sé si
la gent no sap beure i per tant, tampoc
aguantar-se per fer les seues necessi
tats als llocs determinats per aquests

gumen et pegue un bon ensurt alllan
çar-te un coet al damunt o per allà on
passes, és una moléstia que ningú
hauria de produir. Tots tenim el dret de
podar anar tranquils pels carrers, per
la qual cosa ja seria hora que des de
la Junta Local Fallera i l'ajuntament
prengueren alguna mesura per con
trolar-ho, ja fos ficant uns horaris o
unes zones de llançament.

Si volem convertir aquestes festes
en una part representativa de la nos
tra ciutat, penso, que també hauríem
de millorar .l'aspecte cívic de qui les
potència, denunciant. i ficant fre a
aquestes conductes incíviques que no
beneficien ningú. Des de cadascuna
de les falles no estaria demés que
s'ho pensaren i feren alguna cosa.
Tots sortiríem guanyant.

B.enicarlando .

menesters.
La zona centre de la nostra ciutat,

principalment els carreronets, aquesta
mena 'de pseudociutadans l'han con
vertit en la seua porqLJera particular, on
el simple fet de passejar s'ha convertit
en una mena de cursa d'obstacles per
tal de no emportar-te a la sola de la
sabata o a d'altres llocs, els residus
orgànics que aquests personatges no
han pogut guardar-se per a ells. Si
això és el que ens porten les falles,
prefereixo que les celebren a casa
seua.

Una ciutadana
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•¡ ~ ~ ~ MEDI AMBIENT ~ ~ ~

Democràcia participativa i medi ambient (l)

~
ecentment, el plenari de l'ajuntament de

I ~~ Benicarló ha assumit unànimement dues pro
~ postes del Bloc amb l'objectiu d'incrementar la

participació ciutadana en l'acció municipal. A
finals de 2003 s'inicià el procés d'estudi i elaboració
d'un Reglament de Participació
Ciutadana (RPC) i, al darrer ple
municipal de gener, s'aprovà la
ratificació de la Carta d'Aalborg.
El RPC serà la norma regulado
ra de la participació ciutadana
en l'acció municipal. La Carta
de les Ciutats i Pobles
Europeus cap a la Sostenibilitat
o "Carta d'Aalborg", és una
declaració on les ciutats mos
tren la voluntat de trobar les
seves pròpies vies cap a la sos
tenibilitat mitjançant un procés de negociació oberta i
la participació de tota la comunitat; les centenars qe
ciutats i pobles signataris es comprometen a elaborar
una Agenda 21 Local (A21 L). .'

L'any 1992 es celebrà a Rio de Janeiro una de les.
conferéncies internacionals sobre el medi ambient
més importants, la Cimera de la Terra. S'aprovà la
necessitat d'anar cap un desenvolupament econòmic
sostenible, aquell que ens proporciona un nivell de
vida suficient preservant el medi ambient per a les
properes generacions. La Declaració de Rio, a més de
recollir el principi de la sostenibilitat, assenyalava que
"la millor manera de tractar les qüestions ambientals
és amb la participació de tots els ciutadans interes
sats, al nivell que corresponga". S'elaborà un progra
ma detallat i ampli per aconseguir el desenvolupament
sostenible al segle XXI, l'anomenada Agenda 21.
Aquest document també recollia la importància de la
participació ciutadana per la resolució de la problemà
tica mediambiental; al seu capítol 23 s'assenyala que
"en el context del medi ambient i el desenvolupament,
s'ha fet evident la necessitat d'emprar noves formes
de participació". AI capítol 28 s'afirma que, per ser el
nivell administratiu més proper al ciutadà, els ajunta
ments tenen un paper molt important per aconseguir la
sostenibilitat. Es proposava que per a l'any 1996, els
ajuntaments haguessin dut a terme un procés de con
sultes amb els seus ciutadans i organitzacions cívi
ques, per elaborar una Agenda 21 local o pròpia, d'una
forma consensuada. La Carta d'Aalborg és la concre
ció europea d'aquesta proposta.

El preàmbul del 6é Programa de Medi Ambient
Europeu, "Medi Ambient 2010: el futur està a les nos
tres mans", indica que el medi ambient continuarà
deteriorant-se. Per evitar-ho, es proposa, entre l'apli
cació real i efectiva de la legislació mediambiental, la
integració del medi ambient a les polítiques econòmi-

ques i socials, i que "els ciutadans i les parts interes
sades s'involucren més en la tasca de protecció del
medi ambient".

Els acords internacionals i europeus reconeixen
com imprescindible una major participació ciutadana

per assolir un desenvolupa
ment sostenible, per a protegir
el medi ambient. Sembla que
no hi ha prou amb els mecanis
mes que ofereix la democràcia
representativa on els partits
polítics són els principals porta
dors de la voluntat popular.

S'ha començat a parlar molt
de participació ciutadana i de
democràcia participativa. Ha
cristal·litzat sobretot en l'àmbit
municipal amb Consells de

Ciutadans, Fòrums de participació ciutadana,
Agendes Locals 21, Pressupostos Participatius... S'ha
avançat en el com, però molts ciutadans tenen serio
ses dubtes respecte al perquè al per a què de la par
ticipació ciutadana. Una explicació seria que hi ha una
demanda. de més participació d'uns ciutadans amb
una major formació cultural i desencantats del funcio
nament dels partits polítics. Però, encara que sovint
demanem més participació, desprès no dediquem l'es
forç i temps que aquesta reclama. Una segona expli
cació: són els propis partits polítics i governants els
que ofereixen una major participació als ciutadans
que, amb comptades excepcions, no la demanen. Ho
poden fer perquè està de moda -sembla progressista i
dóna vots- o per a recuperar legitimitat democràtica
d'un sistema de partits cada cop més professionalit
zats i més allunyats dels interessos de la majoria dels
ciutadans. Segons Quim Brugué, professor de la
Universitat Autònoma de Barcelona, l'oferiment de
participació dels polítics podria respondre, també, a la
necessitat de comptar amb els ciutadans per a resol
dre problemes complexos, multidisciplinars, i can
viants, com la majoria dels grans problemes actuals 
la conservació del medi ambient, la immigració, el dis
seny de les ciutats... Són problemes que desborden a
qualsevol especialista. Els governants necessiten la
participació ciutadana per a poder fer polítiques efec
tives, en definitiva, per a poder seguir governant.

I què hi ha més complex que els problemes
mediambientals? Per a fer que tothom separem les
deixalles, estalviem aigua o utilitzem el transport
públic, és molt més senzill si hi ha participació ciuta
dana en les decisions que si es vol fer d'una manera
coercitiva o per imposició.

Pere Bausà
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u
I passat dia 13 de març a
les 19 hores, encara
empapats de dolor per la
matança de Madrid, el

cor va rebre un altre cop que, ja
per esperat no deixava de ser
dolorós: el nostre amic Rudolf
Schreck, espòs de la benicarlan
da Enriqueta Jellinek, havia aca
bat un llarg i titànic combat con
tra una greu enferrnetat i ens
deixava en aquesta vall tan
plena de llàgrimes aquests dies.
En braços de la seua filla Lisy, i
en la proximitat de la seua espo
sa Enriqueta se'ns en anava el
que havia obert portes i finestres
d'il'lusió, admiració i enteniment
per una major alegria d'homes
de diferents cultures. L'adéu
sentit de Rudi, com ens deixava
reconeixe'l amb estima, segur
que amb igual sentiment s'ha
formulat en el seu estimat japo
nès, en el diplomàtic angles, en
el seu volut austríac i en l'adéu
hispà.
El vaig conèixer per primera
vegada a una carretera d'Àus
tria, rebent amb alegria a la
Coral Polifònica Benicarlanda.
La seua mirada transparent,
serena, però repleta de xispejant
alegria, traduïa a la nostra llen
gua del cor tota la seua grande
sa. Vaig gaudir amb el desbor
dant afecte del seu fillol japonès,

Schreck
Koki Hosoya en un mes de juliol
de 2001 i em vaig meravellar de
la seua força, junt a Enriqueta,
per remoure i mobilitzar perso
nes per preparar una excel·lent
acollida a la Coral Polifònica
Benicarlanda al Japó. Vaig ser
testimoni de la seua alegria
davant els èxits i satisfaccions
dels demés, quan el dolor mos
segava amb força la seua vida.
Va iniciar la seua marxa de pare,

.... Em vaig meravellar de
la seua força per

remoure i mobilitzar perso
nes per preparar una
exceNent acollida a
la Coral al Japó , ,

espòs i amic generós amb per
sones de qualsevol país. El
record de les seues il·lusions
motiva per seguir obrint el cor
sense distinció alguna i estenent
ponts per al goig de l'enteniment
i felicitat de l'encontre.

Gràcies Rudi i fins després.
Sayoonaral, Jaa ne!

José María Abasolo Astrain

Roden un video-clip
a Peníscola

Peníscola és avui l'escenari de
l'enregistrament d'un videoclip.
Després del casting celebrat dilluns
passat en el qual van participar
candidats de gran quantitat de
poblacions tant de la comarca com

.de més lluny. Arn b aquesta selecció
es pretendia escollir als ballarins i
figurantes que participaran en el
rodatge d'un videoclip de distribu
ció internacional divendres que ve i
dissabte. A pesar que Peníscola serà
l'eix principal quant a escenaris
amb el castell, el parc de rapaços, el
nucli antic, la platja nord i un hotel
de la ciutat també s'han seleccionat
altres decorats de la comarca com
és una discoteca de Vinaròs i el port
esportiu de Benicarló. En aquest

. sentit, Suescun remarcava la neces

. s1tat de donar-se suport entre
poblacions veïnes i evitar rancú
nies. Segons explicava el productor
de KT Music, empresa resposable
de l'enregistrament i distribució del
videoclip, en.l'enregistrament inter
vindran dos cantants Lumita de
Romania i Soley de Veneçuela, que
cantaran la cançó "Win my heart"
Ulla versió en espanyol i anglès i
altra en anglès i romanès. En
aquest sentit, les dues versions esta
ran en el maxisingle. D'altra banda,
revelava el productor que ambdues
cantants únicament cantaran jun
tes la tornada. El videoclip es
comencés a difondre a partir del 8
d'abril a Espanya, França,
Alemanya i Holanda. El president
del Patronat de Turisme de la ciu
tat, Rafael Suescun, explicava que
aquest tipus d'activitats ajuden a la
promoció turística de la ciutat
sobretot en l'àmbit internacional.
Segons Suescun, "no és necessari
esperar que l'aeroport sigui una
realitat sinó que és el moment de
començar amb la promoció perquè
una vegada inaugurades les
instaHacions aeroportuarias la ciu
tat ja sigui coneguda".

•
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Ampliaran la biblioteca

11 'Ajuntament de Benicarló
adquirirà en breu les ins
tal·lacions de l'antiga nota

ria situada en la plaça Sant Joan,
enclavada en el nucli antic de la
ciutat. L'objectiu final d'aquesta
compra és l'ampliació de les
dependéncies que actualment té
la biblioteca municipal, situada en
l'edifici annex. Segons el regidor
de Cultura, José Luís Guzman,
l'adquisició d'aquest edifici podria
fer-se efectiva en un curt termini
de temps, una vegada aprovats
els pressupostos municipals avui
dimarts a la nit, ja que en els
comptes municipals per a l'exerci-

ci de 2004 està consignada
aquesta inversió..
Guzman explicava que el nota;ri
que ocupava aquestes dependèn
cies fins fa poc "ho té tot preparat"
i és que quan ell va acabar de tre
ballar, encara van quedar alguns
administratius en les oficines amb
la finalitat de "rematar els tràmits
que encara estaven en procés". A
pesar que en breu podria passar a
ser propietat de l'Ajuntament de
Benicarló, el regidor confirmava
que l'adequació i adaptació de l'e
difici durà un poc més de temps.
En aquest sentit, remarcava que
s'hauran de tirar abaix alguns

barandats ja que la distribució no
s'ajusta a les necessitats que té
una biblioteca. Per això, s'establi
rà una distribució adequada amb
l'objectiu de millorar la dotació de
material i optimitzar l'espai exis
tent.
Així doncs, es crearà una zona
dirigida especialment al públic
infantil, un espai en el qual es
puguin sentir còmodes i on es
puguin portar a terme representa
cions de titelles i "contacontes".
Quant als nens que es trobin bé
en edat escolar o bé en l'institut,
es pretén que puguin fer les
seues tasques educatives en la
biblioteca.
D'altra banda, també es pretén,
segons Guzman, destinar una
part a "els universitaris, a la inves
tigació o simplement a la lectura
tranquil' la". El responsable de
Cultura explicava que amb els
canvis a efectuar es busca imple
mentar les noves tecnologies de
la comunicació, estenent l'ús
d'Internet alhora que invertint en
la millora 'de la col·lecció de víde
os i també de DVDs.
Així mateix, comentava Guzman
que un altre dels objectius que es
planteja l'àrea de Cultura és pres
tar especial atenció al servei d'he
meroteca, ampliant la compra de
periòdics i arxivant els mateixos.
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Ctra. N340, km 142
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ESTELLER IMPORT
Entrada taller: Pg. Febrer Soriana
Exposició: Avda. Magallanes, 1 .?<,4,)
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~ ~ ~ LOCAL I OPINiÓ ~ ~ ~ ~

El vandalisme present a les Falles

[Iun establiment de
Benicarló situat en el
Carrer Pius XII va ser
atracat en la matinada

d'ahir. Segons asseguren fonts
policials, el valor del material robat
ascendeix a 600 euros, no obstant
això, a l'intentar accedir al local els
lladres van trencar el cristall de l'a
parador amb una roca el que ha
suposat 3.000 euros en mals. La
guàrdia civil s'ha fet càrrec del cas
a l'espera que la policia judicial
investigui sobre la possibilitat de
trobar petjades en l'interior de l'es
tabliment.
Pel que sembla els robatoris i
actes vandàlics en matinada són
habituals - sobretot en l'època de
falles- amb la crema de conteni
dors i papereres. En aquest sentit,

la passada nit el propietari d'un
Audi denunciava que un petard li
havia ocasionat greus desperfec
tes a la capota del cotxe.
De la mateixa manera, i tal com
mostrem a la fotografia de l'article,

fins i tot, un desi vehicles de la
Policia, també va sofrir desperfec
tes al ficar-li algú un petard al vidre
de darrera fent-lo saltar pels aires.

ll-M, l'endemà

El samaruc està de dol. Ha passat
poc més d'un dia i mig des que una
colla de salvatges ha segat la vida
a dos centenars de persones i n'ha
ferit més de mil. A hores d'ara
encara no se sap, o no s'ha dit, qui
han estat els culpables. Però al
samaruc tant li fa perquè ell sí que
ho sap: han estat uns malparits.
El samaruc pensa que ha de fer
alguna cosa. El cos li ho demana.
Creu que ha d'eixir al carrer, com
altres voltes. Com cada volta que
una rècula d'inútils utilitza la violèn
cia emparant-se amb qualsevol
impúdica excusa.
Però ara resulta que el carrer ja no
és del poble. És del Govern
d'Espanya. I del seu seguici. D'un

Govern que, fa poc més d'un any,
menyspreava la manifestació
espontània de la voluntat d'un
poble. D'un poble que veu com
només se'n recorden d'ell cada
quatre anys. D'un poble, que ara,
compungit, indignat, trist, confús,
vol tornar a dir la seua i no pot. No
pot perquè ha de dir la del Govern.
Un Govern que no té prou amb
manipular, la Justícia ho ha dit, un
mitjà de comunicació que hauria de
ser de tots. Ara també ens ha pres
l'únic reducte d'expressió que ens
quedava: el carrer. Perquè ara, el
samaruc, per dir que rebutja la vio
lència, que es dol del dol de les víc
times, de les famílies destrossa
des, dels amics desconsolats, ha

de ficar-se del costat del Govern i
del seus plantejaments. No és que
el samaruc no estiga d'acord amb
el Govern, que ho està, en part. És
que, senzillament, vol dir la seua.
I se sent utilitzat, manipulat, perquè
no pot, o no sap com, fer-se sentir
sense que el seu missatge es
malinterprete, o pitjor, que s'inter
prete interessadament, partidista
ment. I així, el samaruc, s'ha que
dat de dol, amb ganes de cridar i
emmordassat.
I és que, el samaruc, el crespó, el
porta a l'ànima.

El samaruc
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~ ~ ~ ~ ESPORTS ~ ~ ~

Avui no hi ha futbol...
TEXT: rodolfoserrano

pacodelcastillo

fi És clar, com havia d'ha
ver futbol. Van passar
massa coses diumenge

passat. ..
Per un costat les votades;

només ens faltaria que ens
haguera succeït com en les darre
res eleccions en què l'entrena
dor/president va abandonar la
banqueta per anar-se'n a atendre
els seus quefers com a militant
d'algun partit polític. Amb tantes
coses com hi havia en joc, el bo
de Xoco ni haguera vingut al
camp i li haguera tocat delegar en
Déu sap qui per dirigir el partit.
Fuig, fuig.

Per un altre costat, no cal
recordar que aquest diumenge
passat va coincidir amb una de les
dates àlgides de les nostres festes
falleres. Si hi haguera hagut futbol
i hi haguérem jugat de matí el per
sonal no hi haguera anat bé per
estar encara sota els efectes de
l'alcohol, bé estar aguardant torn
a la perruqueria per fer-se eixe
pentinat tan i tan bonic per la des
filada vespertina. Si s'haguera
d'haver jugat de vesprada encara
haguera estat pitjor, perquè t6t el
món sencer haguera estat a 'l'ofre
na de flors.

Així es que més val deixar-ho
tot com està i més ens va valer
concentrar-nos en les eleccions i
en els esdeveniments fallers que
no en el futbol. Sortosament, cap
dels malsons que em va perseguir
durant alguns dies va esdevindre
realitat. M'ho imaginava, de veritat
que m'ho imaginava. Ja estava
veient els diaris de dilluns amb la
fotografia d'algú o alguna vestit de
faller/a en el moment de dipositar
el seu vot en l'urna. Déu meu. Per
fortuna, el senyor alcalde va tin
dre prou de coneixement com per
no anar amb la brusa a fer el tra
dicional recorregut per les taules
electorals. Osticana. És que ho

veia. Les acreditacions dels inter
ventors confonent-se amb les
enganxines de colorins amb mis
satges tan edificants com "porto
un pet com un seginero" o "el nos
tre ninot és el millor". El proverbial
seny benicarlando va acabar per
imposar-se.

I pensar que la parada en el
campionat no era per cap d'a
quests importants motius... No, la
lliga s'aturava en teoria per les
ajornades festes de la Madalena
de la capital de nuejtra provincia.
És normal, la romeria de les can
yes i el Madalena vívol o com es
diga són els esdeveniments que
de veritat li agraden al senyor pre
sident de la Diputació de Castelló.
I tot el que es faça per acomboiar
aquest bon home en uns
moments tan delicats com els que
diuen els del Levante i la SER que

" La romeria de les canyes i
el Madalena vívolo com

es diga són els esdeveniments
que de veritat li agraden al sen
yor president de la

Diputació de Castelló "

.està passant és encara poc. Mira
que això de les falles em sembla
una cosa de poca lliga (no tanta
com sembla que li sembla a don
Carlos), però comparades amb
les gaiates de Castelló les falles
són un veritable monument al bon
gust. Podria ara, aprofitant l'avi
nentesa, fer esment del tarannà
fester dels habitants de la capital
de La Plana. Però no ho faré, per
què em diran que sempre burxo
en les mateixes nafres, i és que,
és veritat, a mi no em fa res que
siguen fanfarrons i que mantin
guen eixes encantadores ínfules
pretensioses de poble gran. Ja
s'ho faran.

Siga com siga, doncs, aquest
passat cap de setmana ens vam
quedar sense futbol i el proper

diumenge, coincidint ara sí amb
les festes de la Madalena caste
lloneres, es reanuda el campionat
de lliga. No sé amb exactitud ni
quin dia ni a quina hora, però el
rival que ens visitarà serà el Catí
CF. Als catinencs els vam guanyar
en el partit d'anada per un ajustat
1 a 2, després d'algun intent de
tangana entre els espectadors
locals i algun dels nostres juga
dors. No cal dir que, igual que
ocorre amb tots els equips que
baixen ací i són de la via cap
amunt, vindran a jugar el partit de
la seua vida; ho faran millor del
que sabran i si, per una d'eixes,
en treuen alguna cosa positiva
haurem de sofrir la humiliació del
seus cridaners seguidors.
Enguany el Catí no lluita per asso
lir cap dels llocs d'ascens com en
altres temporades, però continua
sent un dels conjunts "poderosos"
del campionat. L'únic que sé d'ells
és que van vestits de verd (la
samarreta) i blanc (els pantalons),
que estan patrocinats per una
fàbrica de pinsos (Vigoran) i que
el seu porter respon al pintoresc
nom d'Antequino. Si, sí,
Antequino.

NOTA DELS CRONISTES
Aprofitant l'avinentesa que

aquest diumenge passat no havia
jornada de lliga, vam redactar
aquest escrit junt al de la setmana
passada, és a dir, uns dies abans
del fatídic 11 - M.

És evident que el to de la "crò
nica" no haguera estat el mateix
després de la matança de Madrid,
però vam pensar que això, que la
vida ha de continuar i que, malgrat
el capficament que patim ara, em
fer el màxim possible per tractar
de passar fulla. I com més aviat,
millor.

. I
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~ ~ ~ ESPORTS ~ ~ ~ .

Campionatprovincial de natació
TEXT: cnbenicarló

~
I passat diumenge set

~ de març de dos mil qua
~ tre, els nedadors i neda-

dores benjamins es desplaçaren a
Castelló, per a realitzar, en sessió
matinal, la cinquena prova de la
lliga provincial, aquest cop a les ins
tal.lacions de la piscina Castalia.
D'altra banda els nedadors i neda
dores de la categoria aleví es des
plaçaren a Vinaròs, en sessió de
tarde, per tal de celebrar també la
cinquena prova de la seua lliga pro
vincial.

Els benjamins van ser un total de
vint-i-un nedadors, nou masculins i
dotze femenins,· dels masculins
quatre eren de segon any a la cate
goria i cinc de primer, pel que fa
referència a les xiquetes varen ser
sis de segon any i sis de primer any.
Els alevins varen ser deu nedadors,
dels quals sis eren xics i quatre
xiques.

Els benjamins nedaren les
següents proves: tots els nedadors
cent metres lliures, els de segon
any a més els dos-cents metres
estils i després el relleus de vuit per
cinquanta metres lliures. Per als
alevins la jornada consistia en
nedar els quatre-cents metres
estils, dos-cents metres papallona i
el relleu de quatre per cent metres
lliures.

Les fites més destacades les
aconseguiren les nedadores benja-

Alguns dels nedadors i nedadores del eN Benicarló

mines de segon any on:· Raquel
Fabregat guanyà les dues proves
individuals i la de conjunt, destacar
també que en los dues proves indi-

~ Lesfites més destacables les
aconseguiren les nedadores
benjamines de segon any, on
Raquel Fabl'egat guanyà le.\.'
dues proves individuals i la
de conjunt

viduals el nostre Club coloca a tres
nedadores entre les set primeres,
demostrant un cop més el potencial
en aquesta categoria. Els xics esti
gueren també a un gran nivell, així

Ferran Remolina obtingué dos
segons llocs a nivell individual sent
el tercer el nostre Club pel que fa
referència al relleu.

Dels alevins destacar l'actuació
de Miguel Piñana que a la prova
dels quatre-cents metres estils
obtingué la marca mínima per a
participar als campionats autonò
mics de la seua categoria, també
destacà Marcos Fuente a la prova
del dos-cents metres papallona on
quedà el primer dels nedadors nas
cuts l'any mil nou-cents noranta-un,
als relleus els xics quedaren tercers
mentre que les xiques quedaren en
sisena posició.

.• . . ... I .1· ,La Veu de Benlcaro
amb II esport Ioc.al
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~ ~ ~ EL CÒMIC ~ ~ ~

Per Xavi Burriel

La papereta

f(

EL VOT NUL És UN VOT TOTAL
MENT INÚTIL.

r PER úLTIM EL VOT MÀGIC, QUE
ENCARA QUE PERGA LES ELEccroN
UN PARTIT, SEMPRE SURT
GUANYANT EN ALGUNA COSA.

HEM PERDUT LA
MEITAT DE VOTANTS,

PERÒ RESULTA QUE
EREN ELS QUE ENS

CATEN MAL•

EL VOT DE cÀSTIG...

EL VOT úTIL. És AQUELL QUE
PASSA D'UN PARTIT A UN ALTRE
PER A QUE UN TERCER PARTIT
NO GUANYE.

PER SI ALGÚ NO HO SABIA,
AVUI EXPUCARÉ ELS TIPUS

DE VOTS QUE HI HA.

••••••••••••••
Llibres de text i lectures recomanades

Còl-Iegis públics i centres d'ESO i Batxillerat

Sant Blai, 2 -Tel.: 964475698
12580 BENICARLÓ

COPISTERIA

LLIBRERIA

PAPERERIA

c;::¡~E'"c::> L

CÒPIES COLOR

B/N I PLÀNOLS
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